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Obec  Bajerov, Bajerov 101, 082 41 Bajerov 
 

Z á p i s n i c a 
 

 Napísaná v priebehu   IV. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 

23.6.2023 v  zasadacej miestnosti Obecného úradu v Bajerove. 

 

Prítomní:           podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: - 

Neospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: p. Emília Mihaliková, Michal Murín, Peter Jakubik, Rastislav Magdoško, Miloš 

Murín, Marcel Murín, Vladimír Jakubík, František Saloky, Martin Mrúz, Monika Fedorová, Jakub 

Magda 

 

 Starosta obce p. Vladimír Mruz privítal prítomných a oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo 

zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci boli písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že 

z celkového počtu  5 poslancov Obecného zastupiteľstva  sú 5 poslanci prítomní, teda zasadnutie je/nie 

v zmysle zákona SNR č. 369/9O Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutý:  p. Slavomír Sedlák, p. Ján Deržák. 

Za zapisovateľa bol navrhnutý: Ing. Stanislav Jakubik 

 

     Starosta obce uviedol,  že program riadneho zasadnutia bol doručený všetkým poslancom  a taktiež 

bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom  určenej lehote. K programu bol/nebol  predložený návrh  

na zmenu.  

Starosta obce navrhol hlasovať o zmenenom programe, ktorý bol doplnený: 

 --nebol doplnený--   

a o navrhnutých overovateľoch a zapisovateľovi zápisnice. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu, overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 , (uznesenie č. 1/06/2023)  

 

 

P r o g r a m :  
 

1.  O t v o r e n i e 

 

2.  Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 

 

3.  Všeobecné informácie  o aktivitách obce od posledného zasadnutia  

      a úlohy na ďalšie obdobie 

 

4.  Návrh na prejedanie – zníženie mesačného platu starostu 

 

5.  Návrh odmien pre poslancov OZ na prvý polrok 2023 Bajerov 

 

6. Záverečný účet a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému úctu za rok 2022 

 

7. Návrh – Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bajerov 

 

8. Darovacia zmluva – prístupová cesta k RD č. 134, 154 

 

6.  Diskusia – rôzne 

 

7.  Návrh  uznesení 

 

8.  Z á v e r 
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K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 
  Starosta obce konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli/neboli splnené.  

 

--bez pripomienok-- 

 

K bodu 3: Informácia  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie 

obdobie 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov o aktivitách obce od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  a o úlohách na ďalšie obdobie : 

 

1. Vykonávanie kosenia verejných priestranstiev pracovníkmi OcÚ 

2. Príprava areálu pre usporiadanie Bajerovského festivalu tradícii 

3. Čistenie vyregulovanej časti potoka od nánosov v centre obce – externá firma 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o aktivitách obce a nových úlohách. 

 

 

K bodu 4: Návrh na prejedanie – zníženie mesačného platu starostu  

 Poslanci boli starostom obce vyzvaný na predloženie návrhu mesačného platu starostu na 

nasledujúce obdobie. 

 

Návrh Slavomíra Sedláka:  - zníženie platu starostu na základný plat 

Návrh Róberta Hudáka:  - zníženie platu starostu na základný plat 

Návrh Stanislava Jakubika:  - vypracovanie mzdového systému podľa výkonu starostu a následné 

určenie platu v zmysle tohto schváleného systému 

Návrh Martina Murína:  - zachovanie pôvodného platu starostu s navýšením o 30% 

Návrh Jána Deržáka:   - zachovanie pôvodného platu starostu s navýšením o 30% 

    

Referentka úradu pani Emília Mihaliková prečítala znenie časti zákona 253/1994 Z.z. o právnom 

postavení a platových pomerov starostov obcí. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh zníženia jeho platu na základný plat. 
 

Poslanci hlasovali za návrh zníženia mesačného platu starostu obce na základný plat v zmysle zákona 253/1994 Z.z..  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 3 , PROTI: 2 , ZDRŽALI SA: 0, (uznesenie č. 2/6/2023) 

 

 

K bodu 5: Návrh odmien pre poslancov za prvý polrok 2023.  
 

Starosta obce oboznámil prítomných s výškami odmien poslancov schválenými obecným 

zastupiteľstvom v minulosti a zároveň konštatoval, že za prvý polrok prislúcha každému poslancovi 

výška jeho odmeny v hodnote 200€ za 4 konané zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce vyzval poslancov na predloženie návrhu výšky odmeny pre poslanca Stanislava 

Jakubika, ktorý bol poverený organizáciou podujatia „Bajerovského festivalu tradícií“, konaného dňa 

18.6.2023. 

Návrh poslanca Stanislava Jakubika je stanovenie jeho odmeny za komplexnú organizáciu podujatia vo 

výške 500 €. 

 

Starosta obce konštatoval jeho osobné sklamanie a nespokojnosť niektorých občanov z výšky cien a z 

pohostenia, kedy si verejnosť nemohla zakúpiť guľáš, lebo bol určený iba pre účinkujúcich 

a organizátorov či usporiadateľov. Poslanec Stanislav Jakubik oponoval tým, že takto to bolo dohodnuté 
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poslancami OZ na neformálnom stretnutí dňa 15.6.2023. Starosta obce vyjadril svoje najväčšie 

sklamanie s tým, že jednému z pracovníkov OcÚ, ktorý sa podieľal na príprave areálu pred podujatím, 

tiež nebol vydaný guľáš, ktorý bol pre určený aj pre organizátorov podujatia.  

Starosta obce Vladimír Mrúz z týchto uvedených dôvodov navrhol stanovenie odmeny za komplexnú 

organizáciu podujatia pre poslanca Stanislava Jakubika vo výške maximálne 200 €. 

 

Poslanec Martin Murín dal návrh odmeny za komplexnú organizáciu podujatia vo výške 250 €. 

Poslanec Ján Deržák dal návrh odmeny za komplexnú organizáciu podujatia  vo výške 200 €. 

Poslanec Slavomír Sedlák dal návrh za komplexnú organizáciu podujatia vo výške 250 €. 

Poslanec Róbert Hudák dal návrh za komplexnú organizáciu podujatia vo výške 250 €. 

 

Starosta obce dal hlasovať za stanovenie odmeny pre Stanislav Jakubika v hodnote 250 €. 
 

Poslanci hlasovali za návrh odmeny pre poslanca Stanislava Jakubika v hodnote 250€ za organizáciu podujatia 

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 3 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 2 (uznesenie č. 3/6/2023) 

 

Starosta obce dal hlasovať za stanovenie odmeny pre Stanislav Jakubika v hodnote 200 €. 
 

Poslanci hlasovali za návrh odmeny pre poslanca Stanislava Jakubika v hodnote 200€ za organizáciu podujatia 

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 1 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 4  

 

Schválená odmena pre poslanca Stanislava Jakubika za organizáciu podujatia „Bajerovský festival 

tradícií je 250€“.   

 

K bodu 6:  Záverečný účet a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za 

rok 2022 
Referentka úradu pani Emília Mihaliková prečítala na výzvu starostu obce záverečné stanovisko 

hlavného kontrolóra obce pána Marhevského, ktorý sa schôdze obecného zastupiteľstva  osobne 

zúčastniť nemohol. 

Poslanec Stanislav Jakubik vyjadril viaceré otázky k záverečnému účtu, na ktoré mu starosta obce 

Vladimír Mrúz a referentka úradu pani Milka Mihaliková patrične odpovedali. 

 

Starosta obce dal hlasovať za schválenie záverečného účtu za rok 2022. 
 

Poslanci hlasovaním schvaľovali záverečný účet za rok 2022 

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 1 (uznesenie č. 4/6/2023) 

 

K bodu 7:  Návrh – Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bajerov 
 Starosta obce informoval o predošlom a včasnom doručení Návrhu zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Bajerov poslancom obecného zastupiteľstva a vyzval poslancov na jeho 

pripomienkovanie. 

Poslanec Stanislav Jakubik podal viaceré pripomienky k návrhu. Starosta obce prisľúbil 

zakomponovanie niektorých pripomienok do návrhu a následne dal hlasovať za tento návrh. 

 
Poslanci hlasovali za návrh – Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bajerov 

HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 5/6/2023) 

 

 

K bodu 8:  Darovacia zmluva – prístupová cesta k RD č. 134, 154 
Starosta oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so stavom ohľadne darovacej zmluvy, 

ktorú starosta obce v minulosti prijal od vlastníkov parciel za účelom budúceho vybudovania 

infraštruktúry k prislúchajúcim rodinným domom. 

Poslanec Slavomír Sedlák napadol spôsob nadobudnutia tohto majetku bez predošlého 

schválenia poslancov obecného zastupiteľstva, čo je v rozpore so zásadami určenými internou 

smernicou „Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bajerov“ schválenou a účinnou od roku 
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2013. Starosta obce priznal rozpor s touto internou smernicou pri nadobudnutí tohto majetku 

a odôvodnil to neznalosťou tejto zásady uvádzanej v spomínanej smernici. 

 Starosta obce Vladimír Mrúz dal hlasovať za dodatočné schválenie už existujúcej darovacej 

zmluve príslušných parciel. 

 
Poslanci hlasovali za dodatočné schválenie darovacej zmluvy- prístupová cesta k RD č. 134, 135. 
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 3 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 2 (uznesenie č. 6/6/2023) 

 

 Starosta obce ďalej informoval poslancov OZ o možnosti nadobudnutia prívesného vozíka 

s hasičskou nadstavbou do majetku obce Bajerov od Ministerstva vnútra formou daru. Nadobúdacia 

cena prívesného vozíka v minulosti bola 14.000 €. 

Starosta dal hlasovať za prijatie daru prívesného vozíka s hasičskou nadstavbou od Ministerstva vnútra. 

 
Poslanci hlasovali za schválenie prijatia daru od Ministerstva vnútra – prívesný vozík s hasičskou nadstavbou. 
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 7/6/2023) 

 

K bodu 6  Diskusia - rôzne   
 

1. Výstavbu cesty k RD č. 134 a 154 

Starosta obce informoval prítomných so žiadosťou pána Ing. Františka Salokyho s predmetom 

výstavby cesty k RD č. 134 a 135. Po diskusii prítomných poslancov, starostu, ale aj prítomných 

občanov, ktorých sa problematika týka dal starosta obce hlasovať za vyhotovenie projektovej 

dokumentácie, geodetického zamerania, vyhotovenia stavebného povolenia a výberu dodávateľa.  

Pzn.: Zatiaľ bez samotnej realizácie výstavby cesty. 
 

Poslanci hlasovali za vyhotovenie projektovej dokumentácie, geodetického zamerania, vyhotovenie stavebného 

povolenia a výber dodávateľa 
HLASOVANIE :  prítomní/ých  5  poslanci/ov    ZA: 5 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 ,  

 

2. Výlet členov klubu seniorov na Oravu  

Starosta obce informoval prítomných o blížiacom sa termíne konania jednodňového výletu 

členov klubu Senior pri OcÚ Bajerov. Ďalej informoval o financovaní výletu z rozpočtu obce 

v zmysle plánu vo výške 2000€, zvyšok z príspevku pre Klub seniorov. 

Poslanec Ján Deržák dal návrh, aby všetci zúčastnený na tomto výlete nemuseli nič doplácať. 

Ostatný poslanci súhlasili s poslaneckým návrhom pána Deržáka. 

 

3. Zateplenie budovy ZŠ Bajerov 

Starosta obce informoval prítomných o stave plnenia úlohy prípravy projektovej dokumentácie 

pre zateplenie budovy ZŠ Bajerov s tým, že doposiaľ je ešte potrebné doplniť projekt 

k vykurovaniu budovy a rozpočtovú analýzu. Ďalej doplnil informáciu, že spoluúčasť obce (ako 

zriaďovateľa) na celej investícii je 0%. Obec ale financuje okolité výdaje ako prípravu 

projektovej dokumentácie a externý manažment projektu. 

Poslanci zobrali na vedomie dané informácie. 

 

4. Vysokorýchlostný internet v obci Bajerov 

Starosta obce informoval o aktuálnom stave ohľadne vysokorýchlostného sprostredkovanú cez 

oslovenú firmu Powernet. Stav od poslednej informácie sa nezmenil, t.j. plánovaná je príprava 

projektovej dokumentácie s výhľadovým termínom do konca roka 2023. 

Ďalej prebehla diskusia ohľadne možnostiach vybudovania siete cez ostatných poskytovateľov. 

Prítomný pán Jakub Magda dal návrh preveriť možnosti vybudovania siete aj cez iných 

poskytovateľov napr. Antik, VSD a pod.. Starosta obce prisľúbil, že dané možnosti preverí aj 

u iných poskytovateľov týchto služieb. 
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5. Doručovacie boxy Packeta 

Starosta obce na základe úloh z minulej porady OZ informoval, že podľa dostupných informácii 

priamo u dodávateľa týchto kuriérskych služieb je minimálny počet obyvateľov v obci, kde sa dá 

služba zriadiť, počet 1500. 

Obec Bajerov túto podmienku nespĺňa. Poslanci zobrali túto informáciu na vedomie. 

 

6. Premietanie večerného kina 

Starosta obce informoval poslancov o možnosti premietania filmu vo večernom kine v našej obci 

na termín 5.7.2023. Zároveň informoval o cene cca 400€ za danú službu. Poslanci dostali 

možnosť výberu večerného filmu a uzhodli sa na filme Ježko Sonic. Zároveň starosta obce 

požiadal poslanca Stanislava Jakubika o zabezpečenie sprievodného podujatia v oblasti športu 

a kultúry. Na túto aktivitu bola poslancami vyčlenená a schválená  suma 600€. 

 

7. Vyčistenie kanalizačného priepustu pred budovou č. 25 

Starosta obce informoval, že úloha z minulej porady OZ bola splnená a kanalizačný priepust bol 

pracovníkmi OcÚ vyčistený. 

 

8. Úprava odtokového kanálu popri ceste na ulici okolo farského úradu 

Starosta obce informoval poslancov, že po preverení a zhodnotení súčasného stavu obecný úrad 

teraz nebude nijak upravovať jestvujúci odtokový kanál. 

 

9. Kamerový systém v priestoroch OcÚ 

Poslanec Slavomír Sedlák navrhol viditeľne označiť všetky priestory v správe OcÚ snímané 

kamerovým systémom a vytvorenie predpisu/smernice o používaní monitorovacieho 

kamerového systému. 

Starosta obce informoval že snímané priestory v správe OcÚ Bajerov sú patrične označené 

a ďalej uviedol že preverí stav nutnosti vyhotovenia smernice k používaniu kamerového systému 

podľa zákona. 

 

10. Dobudovanie chodníka pri hlavnej ceste po ZŠ Bajerov 

Poslanec Stanislav Jakubik požiadal starostu obce, aby prerokoval so stavebným projektantom 

možnosti výstavby a problematiku spojenú s výstavbou chodníka v danej lokalite. Starosta obce 

prisľúbil, že danú problematiku prediskutuje so stavebným projektantom a o výsledku rokovania 

bude informovať poslancov OZ. 

 

11. Zverejňovanie zápisníc z verejných stretnutí obecného zastupiteľstva na webovej stránke 

obce 

Poslanec Slavomír Sedlák upozornili starostu obce, že zápisnice z verejných obecných zápisníc 

nie sú zverejnené na webovej stránke obce. Starosta obce informoval, že tieto zápisnice boli 

zaslané na zverejnenie pánovi Františkovi Váhovskému, ktorý má na starosť zverejňovanie 

týchto dokumentov na stránke obce. O dôvode nezverejnenia zápisníc nemal ďalšie informácie. 

  

12. Aktualizácia webovej stránky obce 

Starosta obce informoval prítomných ohľadne aktualizácie webovej stránky cez firmu Webex. 

Súčasný stav je stále prebiehajúca aktualizácia webovej stránky. 

 

13. Osvetlenie priestoru parkoviska pred OcÚ Bajerov  

Poslanec Slavomír Sedlák dal návrh na prípadné osvetlenie parkoviska pred OcÚ počas konania 

udalosti v priestoroch OcÚ. Starosta obce informoval, že takéto osvetlenie už existuje pred 

vchodom do požiarnej zbrojnice. 

 

14. Záhradný prístrešok na detskom ihrisku v centre obce 

Prítomný pán Michal Murín navrhol vybudovanie záhradného prístrešku na detskom ihrisku 

v centre obce (pri starej MŠ). Starosta obce skonštatoval, že takýto prístrešok môže byť 
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v budúcnosti zneužitý na iné účely spojené napr. s večerným zdržiavaním sa mladistvých 

spojeným s užívaním alkoholu, vandalizmom a pod.. Ďalej starosta obce prisľúbil prejednanie 

prípadných možnosti na vybudovanie so správcom pozemku, t.j. miestna farnosť zastúpená 

pánom farárom Martinom Ferčákom 

. 

15. Bezpečnostné zábradlie okolo ulice v centre obce smerujúcej k časti „Pukavica“ 

Poslanec Stanislav Jakubik navrhol opraviť súčasné zábradlie na ulici smerujúcej k časti 

„Pukavica“, a zároveň dobudovania bezpečnostného zábradlia po celej dĺžke tejto ulice. Starosta 

obce skonštatoval, že pri budovaní regulácie miestneho potoka v danej lokalite bola táto vec 

bodom jednania s hlavným projektantom a z dôvodu dostatočných rozmerov takéto zábradlie byť 

vybudované nemusí. Ďalej bola dohodnutá oprava existujúceho zábradlia svojpomocne, na ktorú 

sa podujal osobne poslanec pán Róbert Hudák. 

 

16. Dopravné značenie pri všetkých komunikáciách, ktoré sú v správe obce Bajerov 

Poslanec Stanislav Jakubik navrhol doplniť chýbajúce a opraviť zničené dopravné značenie ulíc, 

ktorých správca je obec Bajerov. Starosta obce prisľúbil výmenu a doplnenie chýbajúceho 

značenia na miestnych komunikáciách v správe obce. 

 

17. Povrchový náter kontajnera pre zber šatstva 

Poslanec Stanislav Jakubik upozornil na zastaralú povrchovú úpravu kontajnera určeného pre 

zber šatstva umiestneného v centre obce. Starosta obce prisľúbil, že daný bod prediskutuje 

s majiteľom kontajnera. 

 

18. Parabolické zrkadlo na obecnej ulici pri miestnom farskom úrade. 

Prítomný pán Miloš Murín požiadal o opravu, resp. výmenu parabolického zrkadla na obecnej 

ulici pri miestnej fare. Starosta obce prisľúbil výmenu, resp. opravu daného zrkadla. 

 

19. Kontrola funkčnosti hydrantu na konci obecnej ulici pri miestnom farskom úrade 

Prítomný pán Miloš Murín požiadal o preverenie funkčnosti hydrantu na konci ulice pri miestnej 

fare z dôvodu ochrany majetku pri požiari. Starosta obce skonštatoval, že hydranty sú majetkom 

VVS a zároveň prisľúbil preverenie možností kontroly cez VVS. 
 

 

K bodu 7      Návrh  uznesenia      
 

Referentka OcÚ pani Emília Mihaliková prečítala závery z rokovania 4.  riadneho zasadnutia  

obecného zastupiteľstva o ktorých sa  už rokovalo a hlasovalo. 

 

 

K bodu 8      Z á v e r 
 

 Starosta obce zhodnotil priebeh rokovania, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva . 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Stanislav Jakubik     podpis ..........................................  

 

Overovatelia zápisnice :  Slavomír Sedlák    podpis .......................................... 

 

     Ján Deržák     podpis ........................................... 

 

 

 

          Vladimír Mruz 

starosta obce 


